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MEDLEMSMØDE I HARESKOVHALLEN 

REFERAT AF VÆSENTLIGE EMNER 

Claus Wigen bød 20 deltagere velkommen på vegne af formandinden, som var forhindret af private årsager. 

Der indledtes med en kort salgssession for løbejakker á kr. 350, løbebluser á kr. 250 og løbebukser á kr. 110 

– Jytte varetager restlageret, som også påtænkes medtaget til årsmødet.  

Årsmøde er planlagt til tirsdag d. 26. januar 2016 med mødestart kl. 18 og start af spisning kl. 17:30. Der 

forventes mødested i Bagsværd. 

Input ønskes i rette tid. 

Julefrokost .  Der blev konstateret passende interesse blandt mødedeltagerne for at afholde et arrange-

ment og Claus tog en beslutning om, at det bliver den 28. november kl. 13 i Farum. Et sprintløb med start 

kl. 11 blev også foreslået – med Claus ++ + som arrangører.  

Kasserer. Ole Gold ønsker at stoppe som kasserer. Opgavens omfang blev kort ridset op – registrering og 

betaling af løbsafgifter ugentligt og indberetning til FSKBH hvert kvartal. Opkrævning hos enkeltmedlem-

mer uden tilknytning hos FSKBH. Ole beskriver selv opgaven som meget overkommelig, men ser gerne nye 

kræfter tage over. Der følger en bestyrelsespost med. 

Holdkonkurrence. Karl Aage Hald gjorde opmærksom, at alder er et teknisk problem for resultatberegnin-

gen. Tilmeldingsklasser foreslås anvendt. Samtidig konstateredes, at kun 19 kunne deltage i holdkonkurren-

cen i år. Der kan forventes et forslag om holdtyper fra Tom P. Neesgård til årsmødet – og kendskabet til 

holdkonkurrencen skal sikres udbredt, så man lige får trukket de ekstra kolleger med i skoven. 

Divisionsmatch: Karl Aage Hald gennemgik baggrunden for årets forbliven i 3. division for 8. år i træk med 

baggrund i, at vi kun slog ”alle andre ” i 4 af 17 klasser. Det konstateredes, at det stadig er vigtigt, at alle 

mand M/K skal møde op og yde det maksimale på dagen.  Det vil også få betydning, hvis evt. oprykkere fra 

4. division kan være ”smalle”. 

Historien: Tom P. Neesgaard gjorde reklame for hjemmesiden indhold under Historie – fanen. Der ligger nu 

29 sider om klubbens basishistorie og desuden Høst-Open gennem tiderne samt om deltagelsen i FSK/KFIU 

i Påskeløb siden 1974. 

Stævneleder/-ledelse: Claus W. skitserede problemets omfang, hvorefter det hurtigt viste sig, at mange/alle 

gerne ville hjælpe til, hvis en overordnet leder kan findes.  

Tom P. Neesgaard indvilgede på opfordring, men havde visse betingelser for at påtage sig opgaven – bl.a. et 

møde med bestyrelsen og faste tilsagn om, ”at det ikke altid var hans bagagerum, der skulle holde for”. Der 

kom straks tilsagn om sidstnævnte assistance fra Anne-Marie og Finn. 

Claus afsluttede mødet med at gøre reklame for uddannelsestilbuddene i DOF-regi med tilsagn om dækning 

af kursusafgift og evt. km-penge. 


